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درخشش دختران بسکتبال ایران در آسیا
 ملی پوشان به فینال رسیدند

زنان  تیم ملی بســکتبال 
نیمه نهایی  ایران در مرحلــه 
رقابت های کاپ دســته دوم 
آسیا از ساعت ۱۱ و ۳۰ دقیقه 
اردن  به مصــاف  روز جمعه، 
رفت و با پیــروزی ۷۲ بر ۵۴ 
مقابل این تیم، فینالیست شد.  
برای  که  ایران  ملی پوشان 
دومین بار در کاپ آسیا شرکت کرده اند، موفق شدند با شکست قزاقستان برای 
اولین بار به جمع چهار تیم برتر و در ادامه با پیروزی مقابل اردن به فینال صعود 

کنند.  
تیم ایران کوارتر اول این دیدار را با حســاب ۲۶ بر ۱۹ به برتری رســید و در 
کوارتــر دوم هم ۱۵ بر ۱۰ پیش افتاد تا نیمه نخســت را با برتری ۴۱ بر ۲۹ به 
پایان برساند. در کوارتر سوم هم این ملی پوشان ایران بودند که با حساب ۱۸ بر 
۱۵ پیش افتادند و کوارتر چهارم را هم ۱۳ بر ۱۰ برنده شــدند تا در مجموع با 

امتیاز ۷۲ بر ۵۴ برنده این دیدار باشند.  
ملی پوشان ایران در مرحله فینال فردا )شنبه، ۲۸ مرداد( به مصاف برنده دیدار 

تایلند با اندونزی می روند.  
قهرمان این رقابت ها به دسته یک آسیا صعود می کند.  

فریده شجاعی از روزهای خوش و لحظات بسکتبال
تلــخ منصــور پورحیدری با اســتقلال گفت؛ 
استقلالی که برای ســرمربی فقید آبی پوشان 
تبدیل به عشقی فرازمینی شده بود و به گفته 
همسرش، شــاید هیچوقت دیگری فردی که 
چنین عاشقانه استقلال را دوست داشته باشد 
و برای آن حتی از خانه و زندگی اش هم بزند، 

متولد نشود.
همسر زنده یاد منصور پورحیدری در پاسخ 
به ســئوالی درباره اینکه اگــر او امروز در قید 
حیات بود برای اســتقلال چه می کرد، گفت: 
یک واژه در اســتقلال وجــود دارد که منصور 
را پــدر این تیــم می دانند. اگــر او امروز زنده 
بود به معنای واقعی بــرای تیم پدری می کرد 
و خوشحالم که این واژه به حق به او داده شد.

شجاعی یادآور شد: اینکه او را پدر استقلال 
بدانند برای من و خانواده خیلی ارزشمند است، 
وقتی این واژه را می شــنویم خیلی خوشحال 
می شــویم و تمام روزهای خوش گذشته برای 
من تداعی می شود چرا که خانواده منصور خود 

را همیشه استقلالی می دانند.
وی درباره عکسی که از منصور پورحیدری 
ثبت شــده در حالی که دستی بر عصا و دست 
دیگرش به دیواره نیمکت استقلال است، گفت: 
ایــن دردناک ترین صحنه و تصویر ورزشــی 
منصور در دوران زندگی اش اســت. عکسی با 
همین حالت در دوران جوانی هم دارد و وقتی 
به این دو عکس نــگاه می کنم خیلی ناراحت 
می شــوم چرا که در روزهای پایانی آن توان و 
قدرت اولیه را نداشت و این برای من دردناک 
است. شــجاعی اضافه کرد: منصور هر جا بود 
برای استقلال و پیگیری مشکلات و مسائل این 
تیم لحظه ای دریغ نمی کرد. او به معنای واقعی 
عاشق اســتقلال بود، خیلی ها دوست دارند به 
استقلال کمک کنند چرا که این تیم را دوست 
دارند امــا فردی مانند منصور کــه خود را به 
معنای واقعی فدای استقلال کند، ندیدم و شاید 
اگر او امروز زنده بود خیلی از این مسائل پیش 
نمی آمد. همســر زنده یاد پورحیــدری افزود: 
عشــق او به اســتقلال چیز عجیبی بود. حتی 
اســتقلال را بیشــتر از خانه و خانواده دوست 
داشــت و این برای همه ما قابل احترام بود و 
امیدوارم دوباره شاهد روزهای خوش استقلال 
باشــیم. گلایه هم نمی کردیم چون این عشق 
آنقدر زیبا بود که همه ما آن را دوست داشتیم.
شــجاعی ادامه داد: به بازیکنان اســتقلال 

می گویم شــک نکنیــد دعای پدر اســتقلال 
همچنان با شماست و به موفقیت جواد نکونام 
و خروج تیم از این شــرایط امید بســیار دارم. 
جواد بازیکن ارزشــمند منصــور بود و به نظر 
من بهترین گزینه برای هدایت استقلال است. 
متاسفانه استقلال از نظر مدیریتی اشتباهاتی 
داشــته و آن حمایتی که باید از این باشــگاه 
می شد، نشــد اما امیدوارم افرادی که در راس 
کار هستند موفق شــده و دل هواداران را شاد 
کنند. اســتقلال باید مثل گذشته بدرخشد و 

همه ما به دنبال ستاره سوم هستیم.
وی در خصوص حضور دوباره مهدی هاشمی 
نســب در اســتقلال نیز گفت: هاشمی نسب 
خاطرات بسیار خوبی برای ما استقلالی ها رقم 
زده است. بازیکن بزرگی که از پرسپولیس آمد 
و خاطرات خوشی را با استقلال در یادها ثبت 
کرد. در آن دوران دختر من ســنی نداشت اما 
گریه می کــرد و به منصور می گفــت او را در 
ترکیب قرار بده تا همیشه بازی کند،. واقعیت 
این است که منصور خیلی تلاش کرد تا او را به 

استقلال بیاورد و آمدنش به سود استقلال بود.
همسر اسطوره فقید استقلال به لحظه تلخ 
پورحیدری با این تیم هم اشــاره کرد و گفت: 
نتیجه ای که برابر ملوان رقم خورد باعث شــد 
تا منصور برای همیشه سرمربیگری استقلال را 
کنار بگذارد. دیداری که با آن حواشی و شرایط 
همراه بود و با آن نتیجه، پرســپولیس قهرمان 
شــد. خاطره بدی بود که برای ما ثبت شــد و 

هیچ گاه هم فراموش نمی شود.
گفتنی اســت، در بازی مذکور حاشیه هایی 

مطرح شــد که صحت و سقم آن در هاله ای از 
ابهام اســت. پورحیدری تابستان سال ۹۰ در 
گفت وگویی نســبت به اتفاقات قبل از بازی با 
ملوان واکنش نشان داد اما اعلام کرد که »اسرار 
آن بازی برای همیشه پیش من می ماند و دلم 
نمی خواهد هرگز آنها را فاش کنم.« در همان 
ایام هم یکی از سنگربانان استقلال از عملکرد 
چند بازیکن این تیم انتقاد کرده و گفته بود در 
بازی آخر بســیار ضعیف و خارج از حد تصور 

بازی کردند تا آن نتیجه رقم بخورد!

احمدرضا براتی، عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال و 
سرپرست هیئت فوتبال استان تهران، درباره تاریخ برگزاری 
انتخابات این هیئت گفت: می توانســتیم پس از اتمام دوره 
سرپرســتی انتخابات را برگزار کنیم اما ظرف ۱۰ روز یا ۲ 
هفته فرآیند انتخابات را شــروع کردیــم. آگهی ثبت نام از 
نامزدها منتشر شد. حدود ۲۴ نفر ثبت نام کردند و در نهایت 

صلاحیت ۱۷،۱۶ نفر تایید شد که یک نفر انصراف داد.
وی افزود: برخی نفرات نیز به دلیل مســئولیت هایی که 
در این بازه زمانی گرفتند، از فرآیند انتخابات خارج شــدند. 
مطابق اساســنامه بعد از انجام این کارها ۲ ماه فرصت بود 

نتایج صلاحیت ها اعلام شود. این مورد دو بحث دارد. اما ۲ 
ماه و ۲۸ روز یا شــاید بیشتر است که اسامی را به اداره کل 
ورزش و جوانان تهران ارســال کردیم اما متاسفانه پاسخی 

به ما نداده اند.
براتی دربــاره اینکه برخی اموال هیئت فوتبال اســتان 
تهران مانند ماشین، لپ تاپ و وسایل دیگری به این هیئت 
برگردانده نشده است، اظهار داشت. برخی مسائل بلاتکلیف 
مانده اســت. هم درمورد اموال و هم اسناد و مدارکی مثل 
اســناد پرســنلی. امور اداری، خزانه دار و مسئول امور مالی 
مــا گزارش هایی به من داده اند و پس از اینکه پیگیری های 

خودم نیز منتج به نتیجه نشــد، ناگزیر شــدم در این مورد 
با فدراســیون مکاتبه کرده تا آنها تصمیم گیری کنند. فارغ 
از مرجع بالادســتی بودن فدراسیون برای هیئت ها، رئیس 
فدراســیون نیز رئیس مجمع هیئت ها است. وظیفه داشتم 
این کار را انجام بدهم تا تکلیف برخی اموال و اسناد مشخص 
شــود. وی درباره تلاش هایی که برای بازگشت مجدد پاس 
به تهران و همچنین شکایت همدانی ها از این اقدام، یادآور 
شد: یکی از پیشکسوتان فوتبال تهران تقاضایی را به هیئت 
اســتان ارائه داد تا به زعم آنها تیم پاس احیا شود. پارافی را 
هــم از مدیرکل ورزش و جوانان تهــران گرفته بودند تا در 
صورتی که در ســامانه ثبت نشده، این کار انجام شود. البته 
پــاراف خطاب به من نبود و خطاب بــه مجموعه اداره کل 
بود. طبیعی اســت مطابق دستورالعمل مصوب سال ۱۳۹۵ 
فدراسیون، وقتی تقاضایی برای تغییر نام یا انتقال امتیاز یک 
باشگاه مطرح می شود باید آن را طبق همان دستورالعمل که 
به نام انتقال باشــگاه ها، لوگو و برند آنها نوشته شده است، 

بررسی کنیم.
وی افــزود: عزیز یا عزیزانی آمــده و چنین تقاضایی را 
مطرح کرده اند. درمورد تیمی که در همدان اســت اطلاعی 
ندارم اما این پاســی که در لیگ تهران عضویت دارد تحت 
عنوان پاس قوامین بخشی از همان پاسی است که امتیازش 
به بانک ســپه واگذار شده است. با این وجود نمی توانیم به 
دلیل صراحت دستورالعمل و اعتراض های واصله، اجازه ثبت 

این پاس جدید را بدهیم. این موارد ما را منع کرده اســت. 
هیچ موضعی ندارم و خیلی هم خوشحال می شوم تیم های 

قدیمی و ریشه دار پایتخت حضور جدی داشته باشند.
سرپرســت هیئت فوتبال اســتان تهران یادآور شــد: 
علاقه مندم پاس، بانک ملی، راه آهن، هما، وحدت و .... بیایند 
تا لیگ تهران مثل قدیم پویا و جذاب دنبال شود اما یک آدم 
حقوقی هستم و مطابق مقررات می گویم امکان ثبت تقاضای 
دوســتان وجود ندارد. همه مکاتبات واصله را به فدراسیون 
می فرستم همانگونه که به اداره کل ورزش و جوانان منعکس 
کردم و در نهایت باید کمیســیون مــاده ۵ و ارگان قضایی 
فدراســیون تصمیم گیری قطعی و مشترک کنند. براساس 
اســناد و مدارک دریافتی، هر تصمیمی گرفته شود، هیئت 

فوتبال مجری اجرای آن خواهد بود.
براتی درباره تلاش جعل مدرک توسط یک داور و تلاش 
او بــرای قضاوت در لیگ برتر، گفت: بــدون اطلاع من نام 
این داور هم در لیســت قرار گرفته است. یکی از دلایلی که 
در کمیته داوران تغییر و تحول داشتیم، همین مورد است. 
موضوع در کمیته اخلاق مطرح شــده است اما بحث فقط 
جریمه نقدی نیســت بلکه محرومیت تعلیقی نیز برای این 
داور در نظر گرفته شــده اســت. یعنی اگر در دوران تعلیق 
هــر تخلفی مرتکب شــود، خود به خود ایــن مجازات هم 
اعمال خواهد شد. دراین باره هر تصمیمی که بخش قضایی 

فدراسیون فوتبال بگیرد، ما آن را اجرا خواهیم کرد.

همسر اسطوره فقید آبی ها:

عشق پورحیدری به استقلال فرازمینی بود

براتی:
امکان احیای پاس در تهران وجود ندارد

لیونل مسی که به تازگی از پاری سن ژرمن به اینترمیامی 
کوچ کرده اســت، روند درخشان خود را در آمریکا نیز ادامه 
می دهد و در این مسیر، شادی های بعد از گلزنی خود را هم 

به روزرسانی کرده است.
مرد آرژانتینی در معدود بازی هایی که برای اینترمیامی 
به میدان رفته، عادت گلزنی را ترک نکرده و پس از گلزنی 
نیز به ســبک دنیای »مارول« و ابرقهرمان های آن شــادی 

کرده است.
او پس از گلزنی در دیدار اینترمیامی برابر آتلانتا یونایتد 
در »لیگزکاپ« آمریکا، هواداران را با شادی منحصربه فردی 

و عجیبی غافلگیر کرد.
هفت بــار برنده توپ طــلا برای این شــادی، حرکت 
شــخصیت »ثور« در دنیای کمیک مــارول را تقلید کرد و 

این شادبی بلافاصله در فضای مجازی دست به دست شد.
او در بــازی بعدی اینترمیامی برابر اورلاندو ســیتی نیز 
حرکت مشــهوری از فیلم »پلنگ ســیاه: واکاندا تا ابد« را 
تقلید کرد و در بازی برابر شــارلوت اف.ســی نیز پس از به 
ثمر رساندن گل چهارم تیمش، حرکت نمادین فیلم »مرد 

عنکبوتی« و پرتاب تار را انجام داد.
و حالا کاپیتان آلبی سلسته در گفت وگو با میامی هرالد و 
در آستانه فینال لیگزکاپ بین اینترمیامی و نشَویل اس.سی 

سرمنشاء این شادی های بعد از گل را فاش کرد.
وی دراین باره این گفت: ســه فرزندم هنوز در تعطیلات 
هستند. هنوز مدرسه شان شروع نشده و بنابراین هر شب با 

هم فیلم های ابرقهرمانی مارول را تماشا می کنیم.
مســی افزود: آنها این نظر را دادند و گفتند که هر وقت 
در بازی هــا گل زدم، برای شــادی بعد گل یکی از حرکات 
شــخصیت های مارول را انجام دهم. داستان از اینجا شروع 
شــد و به همین صورت پیش رفــت. هر وقت که یک فیلم 

جدید می بینیم، شادی بعد گل را تمرین می کنیم.
کاپیتان تیم ملی آرژانتین که چدی پیش با آلبی سلسته 
قهرمان جام جهانی ۲۰۲۲ هم شــد، ادامــه داد: البته این 
شــادی ها را فقط در بازی های خانگــی و وقتی بچه ها در 
ورزشــگاه و نزدیکم هستند، انجام می دهم و به این صورت، 
آن لحظات را با هم قســمت می کنیم. وقتــی آنها را روی 

سکوها می بینم این شادی ها را انجام می دهم.

یک ایده کودکانه؛ راز شادی های بعد از گل مسی برملا شد

پرسپولیس در هفته های پایانی فصل گذشته با برُدهای 
ســریالی و به لطــف توقف خانگی ســپاهان مقابل ملوان، 

توانســت جام قهرمانی لیگ برتــر را از آن خود کرده و در 
جام حذفی نیز با غلبه بر استقلال، سرود قهرمانی بخواند.

تیم تحت هدایت یحیی گل محمدی فصل گذشته با اتکا 
به مالکیت توپ و بهره بردن از خط دفاعی مستحکم خود، 

توانست هر دو جام را از آن خود کند.
در فصل جاری با پیوستن محمدحسین کنعانی زادگان 
به جمع سرخپوشــان، خط دفاعی این تیم شرایط بهتری 
پیدا کرد و حتی گولســیانی گرجستانیکه یک مدافع وسط 
کلاسیک و بازی ساز محسوب می شود جایش را در ترکیب 
اصلی از دست داد. به نظر می رسد خط دفاعی، در این فصل 
نیز امید اصلی یحیی اســت. حضور علیرضا بیرانوند درون 
دروازه و علی نعمتی و دانیال اسماعیلی فر در جناح چپ و 
راست خط دفاعی، این تیم را در فاز تدافعی واقعا قدرتمند 
کرده است. هرچند نعمتی و اســماعیلی فر به عنوان ۲ بال 
کناری در نفوذها نیز از بهترین ها هستند و حتی نعمتی در 

هفته نخست توانست تنها گل تیمش را به ارمغان بیاورد.
در میانه میدان، میلاد ســرلک و سروش رفیعی، ایفای 
نقش می کنند. سرلک به طور کلی علاقه چندانی به حضور 
در حملات ندارد و خصوصیت بازی او، توپ گیری از حریف 
و دادن پاس های تک ضرب و کوتاه است. اما سروش تنظیم 
کننده بازی پرسپولیس است و با خلاقیت خود و پاس های 
درعمق، طراح حملات تیمش است که این مهم را در دیدار 

با آلومینیوم به خوبی نشان داد.
مهــدی ترابی و ســعید صادقی، ۲ وینگر سرخ پوشــان 
هســتند که هنور با دوران اوج فاصله دارند. این دو بازیکن 
در هفته های پایانی فصل قبل عملکرد درخشــانی داشتند 
و قطعا می تواننــد در دیدارهای بعدی نیز عصای دســت 

گل محمدی باشند.
هرچند صادقی با اشتباه وحشتناک حسین پورحمیدی 
توانســت گل ارزشــمند تیمش را مقابل تراکتور به ارمغان 
آورده و پرســپولیس را در تبریز به سه امتیاز برساند اما در 
همین دیدار چند ضدحمله تیمش را با بی دقتی خراب کرد 

که نشان می دهد هنوز با دوران اوجش فاصله دارد.
وحید امیری به عنوان بازیکن پســت ۱۰ در تیم یحیی 
ایفای نقش می کند و انصافا به خوبی خواسته های کادر فنی 
را پیاده می کند. اما مشکل اصلی پرسپولیس در خط حمله 
است. شهاب زاهدی که در نقل و انتقالات به قهرمان فوتبال 
ایران ملحق شد در دو بازی ابتدایی تقریبا ضعیف ترین مهره 
پرسپولیس بود. به نظر می رسد سرمربی پرسپولیس اعتقادی 
بــه مهدی عبدی هم ندارد و بــه همین دلیل درپی جذب 
یک مهاجم خارجی تمام عیار اســت تا نقظ ضعف تیمش 

را از بین ببرد.

یحیی و همان برُدهای همیشگی؛ مستحکم در دفاع، بی خطر در حمله

هایجک از استقلال 
کاپیتان تیم امید پرسپولیسی می شود

کاپیتان  سلمانی،  یاسین 
تیم فوتبال امیــد و هافبک 
یکی  سپاهان،  گذشته  فصل 
از اولین اهداف پرســپولیس 
در نقل و انتقالات تابســتانی 
بود امــا پــس از تعلل این 
باشگاه  در  در حضور  بازیکن 
عقــد  بــرای  پرســپولیس 
قرارداد، یحیی گل محمدی، ســرمربی این تیــم عدم نیازش را به این بازیکن 

اعلام کرد.
ســلمانی قصد لژیونر شدن داشــت اما پس از عدم دریافت پیشنهاد قابل 
توجه، چاره ای جز ماندن در لیگ ایران را نداشــت. این در حالی بود که جواد 

نکونام هم برای استقلال این بازیکن را در نظر داشت.
حالا با گذشــت دو هفته از لیگ بیســت و ســوم، بار دیگر پرســپولیس 
مذاکراتش را با این بازیکن از ســر گرفت و این بار توافقاتی نیز حاصل شــده 
اســت. او در حال حاضر در زادگاهش یعنی گرگان حضور دارد اما قرار است 
به زودی به تهران آمده و با پرسپولیس قرارداد امضا کند. این هافبک سهمیه 

زیر ۲۳ سال محسوب می شود.

هاشمی: تجهیزات کهنه و فرسوده معضل کمانداران است

اول اخلاق بعد مدال
هاشــمی،  کیومــرث 
و  ورزش  وزارت  سرپرســت 
جوانــان به همــراه محمود 
کمیته  رئیس  خســروی وفا، 
اردوی  از  المپیــک  ملــی 
ملــی  تیــم  آماده ســازی 
تیروکمان جهــت حضور در 
بازی هــای آســیایی هانگژو 

بازدید کردند.
هاشــمی در جریان این بازدید با اشــاره به اینکه بازی های آســیایی در 
ســطح قاره به اندازه المپیک در سطح جهانی برای کشور اهمیت دارد، گفت: 
بازی های آســیایی متفاوت از سایر مسابقات است و عملکرد مجموعه کاروان 
به عنوان عملکرد ورزش کشــور تلقی می شود. در بازی های آسیایی اینچئون 
در رشــته تیروکمان توانستیم به مدال طلا برسیم و توجهات را به سمت این 

رشته جلب کنیم.
سرپرســت وزارت ورزش و جوانان با بیان اینکه توســعه تیروکمان بایداز 
مدارس مورد توجه قرار گیرد، افزود: شاخص مهمی که در موفقیت کمانداران 
نقش دارد، مقوله تمرکز است و در اوج مسابقات باید کمانداران با تمرکز بسیار 
بالا موفق شوند. شاید اقدامات مختلفی در راستای بر هم زدن تمرکز و ایجاد 
حاشیه برای تیم رقم بخورد اما با توجه جدی به دستورات سرمربی و داشتن 

تمرکز کافی می توان بهترین نتیجه را به دست آورد.
وی یادآور شــد: حمایت و پشــتیبانی از تیم ملی تیروکمان در دستور کار 
وزارت ورزش و جوانــان قرار دارد و انتظار می رود با تمام تلاش تمرینات خود 
را پیش ببرد و بهترین نتایج را کســب کند. در جلســه سرپرســتان کاروان 
مــوارد را منتقــل خواهم کرد. باید تمــام تمرکز بر اصل فعالیت باشــد و به 
عنوان نمایندگان کشــور موفقیت لازم به دست آید. کسب مدال در وهله دوم 
قرار دارد و اخلاق و رفتار برای ما مهم ترین مســئله اســت. هاشمی با اشاره 
به تجهیزات ملی پوشــان تیروکمان نیز گفت: ناوگان تجهیزات فدراسیون های 
ورزشــی فرسوده و قدیمی شده است و وزارت ورزش باید حداقل های لازم را 

در اختیار فدراسیون ها قرار دهد تا نتایج خوبی را به دست آورند.

رویداد

وزارت ورزش

تیم میکس تفنگ ایران در جایگاه دوم جهان ایستاد
در پایــان دور مقدماتــی 
مســابقات قهرمانــی جهان 
در باکــو تیم میکس ایران با 
ترکیب شرمینه چهل امیرانی 
و امیرمحمد نکونام با ۵/۶۳۲ 
امتیاز در رده دوم ایســتاد و 

راهی فینال شد.
در  کشورمان  میکس  تیم 
فینــال برابر چین قــرار گرفت و با نتیجه ۱۶ بر ۲ شکســت خورد و صاحب 
گردن آویز نقره شــد. پیش از این کشــورمان در تپانچه بانوان صاحب مدال 

برنز شده بود.
مســابقات تیراندازی قهرمانی و توزیع سهمیه المپیک از ۲۶ مرداد تا سوم 
شهریور با حضور ۱۰۱ کشور و بیش از ۱۲۰۰ تیرانداز در باکو برگزار می شود

تفنگ بادی

زنیت آماده پرداخت دستمزد
۳ میلیون یورویی به آزمون

زنیــت  باشــگاه 
ســن پترزبورگ بــا ســردار 
آزمون مهاجــم بایرلورکوزن 
درباره بازگشت احتمالی این 
بازیکن ایرانــی به لیگ برتر 

روسیه تماس گرفت.
 ۲۴ اســپورت  اعــلام  با 
روســیه؛ زنیت آماده اســت 
به ســردار آزمون دستمزد ۳ 

میلیون یورویی در هر فصل پرداخت کند.
پیش از این اطلاعاتی در رسانه ها منتشر شده بود که زنیت در حال مذاکره 
با بایر لورکوزن برای انتقال آزمون اســت. زنیت حاضر است به باشگاه آلمانی 

برای خرید آزمون ۵ میلیون یورو پرداخت کند.
سردار آزمون ماه گذشته در نخســتین روز اردوی بایرلورکوزن در اتریش 
آســیب دید و برای مدت ۶ تا ۸ هفته از میادین دور خواهد بود. قرارداد  این 

مهاجم با ژرمن ها تا ژوئن ۲۰۲۷ اعتبار دارد.

لژیونر


